
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

Burger Belangen Roosendaal  
Datum 19 januari 2022 
Onderwerp 010-2022 Helpende handjes 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

De Helpende Handjes, is een initiatief in Roosendaal om mensen in Roosendaal en omgeving de 

helpende hand te bieden door middel van kleding, extraatjes en voedsel pakketten aan te bieden en 

te verloten. Zij wil voor iedereen een veilig thuis zijn waar iedereen terecht kan…zonder vooroordelen. 

Ook organiseert De Helpende Handjes jaarlijks voor de gezinnen (haar leden) kosteloos een 

barbecue als afsluiting van de zomervakantie, een kledingmarkt, een knutselmiddag, de kerstviering, 

enz., enz. De fractie Burger Belangen vindt dit een goed initiatief en vindt het dan ook jammer om te 

horen dat De Helpende Handjes zich zorgen maakt om haar voortbestaan, nu het oude Aldi-pand 

(Philipslaan) gesloopt gaat worden en er vooralsnog geen zicht lijkt te zijn op een alternatieve locatie. 

Dit laatste zou ook blijken uit contact hierover tussen de initiatiefnemer van De Helpende Handjes en 

de gemeente. 

Hierover heeft de fractie Burger Belangen Roosendaal de volgende vragen:  

 

Hierover heeft de fractie Burger Belangen Roosendaal de volgende vragen: 

1.      Bent u op de hoogte, dat het voortbestaan van De Helpende Handjes in het gedrang dreigt te 

komen nu er geen alternatieve locatie beschikbaar lijkt te zijn?  

2.      Vindt u, net als de fractie Burger Belangen Roosendaal dat De Helpende Handjes een goed 

initiatief is, dat in onze gemeente gecontinueerd zou moeten worden? 

3.      Kunt u hierin iets betekenen voor De Helpende Handjes? Graag een toelichting. 

Alvast dank voor uw antwoorden. 

 

Namens de fractie van Burger Belangen Roosendaal,  

Selda Bozkurt 

  



 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Bent u op de hoogte, dat het voortbestaan van De Helpende Handjes in het gedrang dreigt te 

komen nu er geen alternatieve locatie beschikbaar lijkt te zijn?  

Ja, het college is hiervan op de hoogte. 

2. Vindt u, net als de fractie Burger Belangen Roosendaal dat De Helpende Handjes een goed 

initiatief is, dat in onze gemeente gecontinueerd zou moeten worden? 

Het college moedigt initiatieven zoals Helpende Handjes, die zich inzetten voor deze doelgroep, zeker 

aan. Echter heeft het college het besluit genomen in te zetten op een aantal grotere professionele 

initiatieven, waarbij samenwerking, o.a. met particuliere initiatieven, een belangrijk aspect is. Dit 

conform de ‘Themalijnen Bestaanszekerheid’. Het college wil daarmee samenwerking tussen 

verschillende initiatieven stimuleren. 

3. Kunt u hierin iets betekenen voor De Helpende Handjes? Graag een toelichting. 

De gemeente heeft al een aantal gesprekken gevoerd met Helpende Handjes. Daarbij is geprobeerd 

dit initiatief aan andere initiatieven te koppelen. In samenwerking met andere initiatieven ziet de 

gemeente sterkere kansen en verbetering voor de inwoners dan met een extra losstaand initiatief. Uit 

de gevoerde gesprekken is echter gebleken dat 'Helpende Handjes’ niet openstaat voor 

samenwerking met andere partijen. De gemeente heeft geen pand beschikbaar.  

 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


